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Kommentar 

Ønsker å belyse hvorfor vi driver høgrekrutterings besetning. I forbindelse med 
nybygging og restaurering av fjøs i 2016 ble vår eneste mulighet for å få en 
positiv driftsplan, å drive en besetning som tilsa høg rekruttering. Vi la ned mye 
arbeide med å få utbyggingen med som bruksutbygging men ble møtt med 
unisont negativitet. konsesjonsutvidelse ble også utredet uten positiv gehør. 
Valget sto da mellom å avvikle en 30 års lang svineproduksjon. eller å satse 
videre slik at vårt arbeide ikke var forgjeves, og det viktigste for oss var at vi 
kunne gi neste brukere en mulighet. Utbyggingen ble gjort uten støtte fra det 



offentlige, slik som andre svineprodusenter har måttet gjøre de siste åra. 
Håper at dere ser at vi ikke er med på å ødelegger svinemarkedet da små 
grisen uansett måtte bli omsatt. For vår del utgjør dette en produksjon på 6-
700eh purker og 14-1500eh slaktegris. Ekstra prod.areal for denne 
produksjonen ville vanskelig la seg bruke alternativ og genere inntekt. Under 
planlegginga var det ingen planleggere eller berørte instanser som frarådet oss 
en slik produksjon, det var en stille tiende aksept for praksisen. Det gjør ikke at 
vi ikke tar ansvar for vår beslutning. Vi håper at det er med på å belyse at 
engangspurke problematikken har mange sider. Vår høg 
rekrutteringsbesetning er tufta på å få en positiv driftsplan. Vi ber om at dere 
ser på mulighetene på å ivareta vår produksjon, en drastisk innskjerping vil ha 
stor betydning for vår satsing på svineproduksjon, og min heltidsstilling som 
gardbruker og svineprodusent, dette på lik linje me våre kolleger som er satt i 
samme situasjon.  

  
 

Alle svar må gjennom en manuell godkjenning før de blir synlige på 
www.regjeringen.no. 
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